
  

From: Erik Schellekens  

Sent: Fri, 04 October, 2019 12:26 PM 

To: 'Berry van t Westeinde'  

Subject: Aanvullende vraag Bestemmingswijziging Bels Lijntje 

 Als aanvullende vraag naar aanleiding van de antwoorden over bestemmingswijziging Bels Lijntje. 

 Volgens de kaart Verordening ruimte Noord-Brabant (geconsolideerd januari 2019) valt de kavel in 
een zoekgebied  voor stedelijke ontwikkeling. 

Kunt u verklaren waarom als antwoord wordt gegeven dat de kavel niet in een zoekgebied ligt? 

  

 

 

  

 

Met vriendelijke groet, 

Erik Schellekens 

  

 


